
23.10.2018 

Zápis ze schůze třídních důvěrníků 

1. Zahájení schůze – představení všech třídních důvěrníků paní ředitelce 

2. Rozpočet spolku – aktuální stav na účtu 

- Plavání (doprava) hrazeno z dotací + spolek 

- LVK (doprava) 

- Je zde možnost pobytového LVK – z diskuze spolku se čeká na částku a počet 

zájemců o tento typ LVK 

3. Účet spolku  - bude podána žádost, aby byl účet bez poplatku 

4. Shrnutí z akce „Židličkiáda“ – seznámení s čistým ziskem + výdaji na tuto akci 

Projednání o informaci na webu ZŠ k akci „Židličkiáda“ pro veřejnost 

Schváleno na schůzi spolku bude zisk z této akce darován darovací smlouvou ZŠ 

Velká Bíteš na nákup židlí na 1. stupeň 

5. Schvalování výše příspěvku od rodičů – třídní důvěrníci schválili příspěvek ve výši 

200,-Kč na žáka, stejně jako v loňském roce 

6. Informace ředitelky 

- k odloučeným pracovištím (pro 2. a 3. třídy) – průběžné kontroly, vše bez 

problémů 

- projekt „Rodiče vítáni“ – rodiče vítáni i bez tohoto projektu 

- pozvání na 100. výročí vzniku ČSR 25.10. 

- vstupy do školy pomocí čipu – v řešení 

- ranní družina je pro všechny i pro žáky 2. stupně 

Z diskuze: 

Rodiče si stěžují na těžké aktovky dětí – paní ředitelka slíbila, že se tím bude zabývat. 

Tresty v družině – návštěva ředitelky a prošetření situace 

7. Staré lyže – odsouhlaseno, aby byly vyhozeny 

Byl podán návrh na oslovení okolních obcí o sponzorské dary pro spolek – v případě zájmu 

bude umožněna diskuze.  

8. Termín příští schůze – po rodičovském sdružení (asi v lednu 2019) 

V případě neodkladné situace bude schůze spolku schválena dříve elektronicky. 

 

  Leona Závodníková 


